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RM.0002.46.2022 

Protokół nr XLVII/2022 

z obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 27 kwietnia 2022 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:10 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Rzgowa Monikę Pawlik, Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie 

podinsp. Tomasz Konopka, Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego oraz poinformował, 

że obrady XLVII sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest 

utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Maciej Kozerski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 10 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecna radna Anna Tumińska-Kubasa (dotarła później), radni Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski, Jan Spałka (dotarli później) oraz radny Paweł Redzynia. Lista obecności 

radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 9 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XLVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Przedstawienie sprawozdania finansowego GZWiK w Rzgowie za rok 2021. (DRUK 1) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Gminnego Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji  w Rzgowie z wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Rzgów. (DRUK 2) 

10.  Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej. (DRUK 3) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Rzgów 

na lata 2022 – 2030. (DRUK 4) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie członkostwa Gminy Rzgów w 

Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „BUD-UJ RAZEM”. (DRUK 5) 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2022-2040. (DRUK 6) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2022. 

(DRUK 7) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/436/2022 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2022 roku. (DRUK 8) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Romanowie. (DRUK 

9) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 10) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 11) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 12) 

20. Komunikaty, sprawy różne.  

21. Zamknięcie XLVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz zasygnalizował, że będzie potrzeba zmiany porządku obrad dotycząca przeniesienia 

punktu 11 porządku obrad pod koniec obrad Sesji, tak aby można było połączyć się z firmą 

przygotowującą projekt Strategii Gminy Rzgów. 

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zapytał co z mpzp dla części wsi Guzew, który 

został zdjęty z poprzedniej sesji.  

Burmistrz Mateusz Kamiński wyjaśnił, że jest w trakcie rozmów z właścicielem większości 

terenu. Są jeszcze pewne wątpliwości, które należy wyjaśnić. Po wszystkich uzgodnieniach 

zostanie on przedstawiony na możliwie najbliższej sesji.  

 

Ad.5.  

Komendant Komisariatu Policji w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka przedstawił informację 

o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Radny Jan Spałka poprosił o patrol policji na drodze w Czyżeminku, Guzewie i Prawdzie.  

 

Ad.6.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Justyna Błach w uzupełnieniu 

sprawozdania Burmistrza przedstawiła informację na temat sytuacji związanej z wykupem 

działek przy ul. Szkolnej od użytkownika wieczystego. W terminie miesiąca od dnia uzyskania 

zgody z Sądu na zrzeczenie się prawa użytkowania wieczystego zostanie podpisana umowa 

sprzedaży przenosząca własność. Ponadto Pani Kierownik przedstawiła jak wyglądało 

spotkanie z ŁSI i przedstawicielami Urzędu Miasta Łodzi w sprawie osadników i stacji 

uzdatniania wody w Kalinku. Strona łódzka poinformowała, że nie może zawrzeć umów 

dzierżawy z Gminą Rzgów, ponieważ wystąpiła do Sądu o zasiedzenie części nieruchomości, 

konkretnie stacji uzdatniania wody. W sprawie zasiedzenia Gmina Rzgów wykaże, że nie 

zaszły przesłanki zasiedzenia na rzecz miasta Łodzi.  

Radny Kordian Skalski zarzucił Burmistrzowi niekompetencję w zakresie działań związanych 

z osadnikami i stacją uzdatniania wody w Kalinku.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik dodała, że bardzo długo trwały procedury ujawnienia Gminy 

Rzgów w księgach wieczystych jako właściciela nieruchomości, dopiero po uzyskaniu tego 

statusu Gmina Rzgów mogła podjąć jakiekolwiek działania zmierzające do uregulowania stanu 

prawnego i faktycznego tych działek.   

Radny Jarosław Świerczyński poprosił o dane dotyczące numerów działek i ich wielkości oraz 

podatków jakie wpływają do gminy z tytułu naniesionych budowli w Kalinku.  

Radny Kordian Skalski poinformował o wynikach kontroli radnego dotyczącej stacji 

uzdatniania wody w Kalinku oraz terenu osadników. Ponadto radny zauważył, że obsługa 
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prawna Urzędu Miejskiego w Rzgowie jest związana z Łódzką Spółką Infrastrukturalną, co jest 

bardzo dziwne.  

Burmistrz Mateusz Kamiński nie widzi konfliktu interesów w pracy kancelarii prawnej z 

Urzędem Miejskim. Burmistrz poprosił o rzetelne informacje a nie same insynuacje i sensacje.     

Radny Kordian Skalski uważa, że Burmistrz nie działa na korzyść gminy.  

Radna Kamila Kuźnicka wyraziła swoje zdumienie zaistniałą sytuacją i zastanawia się jak 

mogło dojść do obsługi dwóch podmiotów przez jedną kancelarię prawną.  

Radny Jarosław Świerczyński odniósł się do złożonego wniosku o dofinansowanie fotowoltaiki 

przez Gminę Rzgów. Radny podkreślił, że wniosek nie został w ogóle zakwalifikowany do 

konkursu, ponieważ został odrzucony z uwagi na braki formalne.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik powiedziała, że nie ma jednej przyczyny odrzucenia wniosku, 

odpowiedzialność jest wspólna. 

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała jak to jest możliwe, że są różne projekty na budowę 

kanalizacji w ul. Cegielnianej. Mieszkańcy mają projekty, w których widnieje przyłącze 

kanalizacyjne, a Urząd posiada inne projekty.  

Burmistrz powiedział, że prawdopodobnie chodzi o jeden przypadek mieszkańca, który 

wnioskuje o wykonanie studni zaworowej.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że w pierwszej kolejności zaprojektowano 

przyłącza kanalizacyjne do budynków mieszkalnych. Przypadek, o którym mowa to budynek 

letniskowy, który nie był brany pod uwagę. Mieszkaniec został poinformowany, że zostanie 

wybudowana studnia zaworowa, od której będzie można poprowadzić przyłącza kanalizacyjne.    

Radny Kordian Skalski wrócił do tematu fotowoltaiki. Odpowiedzi udzielili Z-ca Burmistrza 

Monika Pawlik, Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska oraz Burmistrz 

Mateusz Kamiński.  

Kierownik Magdalena Górska jeszcze raz podkreśliła, że wniosek został odrzucony z uwagi na 

brak skorygowania dokumentacji – szczegółowej specyfikacji technicznej wykonania odbioru 

robót, czyli projekt techniczny przygotowywany przez firmę zewnętrzną, nie przez Urząd i 

mieszkańców. Poprawa tego dokumentu spoczywała na firmie zewnętrznej.  

 

Ad.7.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

 

Ad.8. 

Sprawozdanie finansowe GZWiK w Rzgowie za rok 2021 przedstawiła Dyrektor Beata 

Jasiukiewicz. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.9. 

Projekt uchwały został omówiony przez Dyrektor GZWiK w Rzgowie Beatę Jasiukiewicz.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVII/475/2022 w sprawie zwolnienia Gminnego 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji  w Rzgowie z wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu Gminy Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław 

Pełka, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa 

Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 
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„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Rafał Kluczyński, Paweł Redzynia, Kordian Skalski  

 

Ad.10. 

Ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawiła Kierownik MOPS Aneta Łopyta. Ocena 

zasobów stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka złożył wniosek o zmianę porządku obrad i przesunięcie 

punktu 11 porządku obrad do punktu 19 porządku obrad.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów – 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący 

się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie XLVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Przedstawienie sprawozdania finansowego GZWiK w Rzgowie za rok 2021. (DRUK 1) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Gminnego Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji  w Rzgowie z wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy 

Rzgów. (DRUK 2) 

10.  Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej. (DRUK 3) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie członkostwa Gminy Rzgów w 

Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „BUD-UJ RAZEM”. (DRUK 5) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2022-2040. (DRUK 6) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2022. 

(DRUK 7) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/436/2022 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację 

dróg powiatowych w 2022 roku. (DRUK 8) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Romanowie. (DRUK 

9) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 10) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 11) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Rzgowie. (DRUK 12) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Rzgów 

na lata 2022 – 2030. (DRUK 4) 

20. Komunikaty, sprawy różne.  

21. Zamknięcie XLVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.11. 

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Marka Derskiego z Referatu Inwestycji.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVII/476/2022 w sprawie członkostwa Gminy 

Rzgów w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „BUD-UJ RAZEM”. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko 

„NIEOBECNYCH” (5 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.12. 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Annę Czarnocką.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVII/477/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2022-2040. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (5 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Stanisław Zaborowski 

 

Ad.13.  

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Annę Czarnocką.  

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski zawnioskował o wybudowanie oświetlenia na 

ul. Granitowej przed położeniem nakładki.  

Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski powiedział, że jeżeli znajdą się środki na 

oświetlenie to zostanie to wykonane.  

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu Uchwały Nr XLVII/478/2022 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Rzgów na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Marek Bartoszewski, Jarosław Świerczyński 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Rafał Kluczyński, Paweł Redzynia 

 

Ad.14. 

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Annę Czarnocką.  
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Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVII/479/2022 zmieniającej uchwałę Nr 

XLIV/436/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2022 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.15.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVII/480/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Romanowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Paweł Redzynia, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.16.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVII/481/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 
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Ad.17.  

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVII/482/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNY” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 

Ad.18. 

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownik referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Rolnictwa Justynę Błach.   

 

Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVII/483/2022 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, 

Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Paweł Redzynia 

 

Ad.19.  

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Marka Derskiego z Referatu Inwestycji.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka uważa, że kwoty w Strategii powinny być urealnione. 

Ponadto Przewodniczący zapytał czy były wymagane uzgodnienia po zmianach?  

Pan Marek Derski wyjaśnił, że wprowadzone zostały tylko zmiany, które sugerował Urząd 

Marszałkowski w Łodzi. Ponadto nie ma potrzeby urealniać kwot wskazanych w strategii, gdyż 

w strategii podaje się szacowane koszty inwestycji na dzień sporządzenia dokumentu.  

Radna Kamila Kuźnicka zapytała o koszt przygotowania strategii. Radna zapytała dlaczego w 

strategii nie znalazła się analiza stanu dróg w gminie Rzgów.  

Burmistrz wyjaśnił, że inwestycje drogowe będą realizowane na bieżąco w ramach możliwości 

i nie ma potrzeby wpisywania informacji o drogach w Strategii.  

Pan Marek Derski poinformował, że kwota wyniosła 44 tys. zł, w skład której wchodziło 

opracowanie jeszcze programów środowiskowych.  
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Kworum zostało potwierdzone.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 8 „za”, 3 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XLVII/484/2022 w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Rzgów na lata 2022 – 2030. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (8 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„PRZECIW” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Zbigniew Cisowski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.20. 

Mieszkanka sołectwa Guzew zabrała głos w sprawie braku dojazdu do gruntów położonych za 

trasą S8. Droga, która tam jest, jest nieprzejezdna, dodatkowo należałoby ją odwodnić.   

Radny Wiesław Gąsiorek zapytał jakie będą losy tej drogi, czy gmina będzie w stanie ją 

wykonać, tak aby mieszkańcy mogli dojechać do swoich gruntów. Radny zgłosił, że drogi z 

tłucznia znajdujące się w sołectwie wymagają naprawy. Ponadto radny poprosił o interwencję 

w GDDKiA o wykorzystanie przejścia dla zwierząt przy trasie S8 jako przejścia dla pieszych.  

Burmistrz wyjaśnił, że droga biegnąca do gruntów przy S8 częściowo jest na terenie 

prywatnych i temat jest dość skomplikowany.  

Kierownik Justyna Błach wyjaśniła, że w wytyczonej drodze rosną dęby na wycinkę których  

gmina Rzgów na pewno nie dostanie pozwolenia, ponieważ są to zdrowe drzewa. Jednakże 

udało się dogadać z 3 właścicielami przyległych tam gruntów, aby wykupić ok 5 m i wydzielić 

drogę. Jeżeli chodzi o meliorację najlepiej zgłosić to do Spółki Wodnej.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka odczytał wniosek Grażyny Gałkiewicz dotyczący 

ufundowania budowy ławeczki interaktywnej w Parku im. Adama Mickiewicza w Rzgowie. 

Ponadto Przewodniczący rady zwrócił uwagę na coraz częstsze zgłaszanie uwag z nadzoru 

prawnego Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego co do podjętych uchwał przez Radę.  

Mieszkanka Guzewa zabrała głos w sprawie zmiany Studium Gminy w części dotyczącej 

zwiększania linii zabudowy z 50 m do 100 m w Guzewie.  

Burmistrz powiedział, że poszerzenie linii zabudowy nie jest dowolną decyzją Urzędu tylko 

zależy od uwarunkowań terenu. Czas na składanie wniosków będzie podczas rozpoczęcia 

procedury zmiany Studium i wtedy należy złożyć odpowiednie pismo.    

Radna Anna Tumińska-Kubasa poprosiła o uprzątnięcie gałęzi z drogi oraz rowów. Radna 

zapytała czy odbyło się spotkanie w sprawie ul. Zastawnej.  

Burmistrz odpowiedział, że będzie interweniował w sprawie ul. Zastawnej. 

Radny Kordian Skalski zwrócił wagę, że ustawa o odpadach daje możliwość wydania decyzji 

z urzędu nakazującej usunięcie nielegalnie zwiezionych odpadów na pola osadowe.  

Radna Kamila Kuźnicka zwróciła uwagę, aby przy wykonaniu ul. Kwiatowej wykonać 

odpowiednie odwodnienie. Ponadto zasygnalizowała potrzebę odwodnienia ul. Gerbery.  

Radny Rafał Kluczyński poprosił o wymianę nieczytelnych tablic z nazwami ulic w gminie, a 

także załatanie dziur w ul. Nadrzecznej.   

Radny Wiesław Gąsiorek zgłosił, że najniżej położone posesje w Babichach są zalewane. 

Temat jest ważny i należy go rozwiązać.  
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Ad.21. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 14:05 

zamknął obrady XLVII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

 

Dokładny zapis obrad XLVII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu i 

dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2022.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
         

http://www.rzgow.pl/

